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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 2. 2023

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30–21:00

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec – Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych – Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jakub Schejbal – Kiki (volený
člen rady), Jan Petera – Slimák (předseda okresu Praha 2), Radim Bureš (předseda okresu Praha
4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (předseda okresu Praha 5), Vojtěch Staněk – Kaktus
(místopředseda okresu Praha 8), Ondřej Přerovský – Lazebník (zástupce KD) – online

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Martínek – Škebloň, Patrik Kouba – Procesor, Karolína Brabcová – Kája

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dientsbier – Doktor (místopředseda okresu Praha 4)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 6. 3. 2023

1. Svojsíkův závod 3

2. Fonticulus Maděra 3

3. Rozpočet 4

4. Dotační vyhláška 5

5. Zimní přechod Brd 6

6. Vyznamenání 6

7. Granty MHMP 6

8. Různé 6

9. Kolečko okresů 6
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

Úkoly:
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

1. Svojsíkův závod
Byl představen projekt krajského kola Svojsíkova závodu. Rozpočet vychází tak, že vše je
drahé a odvíjí se od osoby (například základna není uzpůsobená k vaření, a proto budou
obědy v restauraci (i když jsou ceny velmi příznivé, tak na skautskou akci to vychází dost
draze). Dáša navrhuje navýšit kapitolu v rozpočtu kraje, určenou pro krajské závody, o
30.000 Kč, aby nemuseli hradit účastnické poplatky pořadatelé. V příštích letech se však
velmi přimlouvá za to, aby se při pořádání podobných akcí minimalizovaly náklady jako
jsou obědy v restauraci nebo doprava soukromými autobusy (zkrátka vybrat vhodnější, ze
všech možných hledisek cenově příznivější, základnu). Příloha bude už upravený projekt.

USNESENÍ

KRJ schvaluje předložený projekt krajského kola Svojsíkova závodu.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: Optická většina

2. Fonticulus Maděra
Dáša z týmu nikoho nezná, Kaktus a Bobr ano, a přimlouvají se za ně. Hospodář je stejný
jako v minulém roce, kdy ztráta kurzu byla zhruba 2000 (což je vzhledem k podmínkám
slušné).

USNESENÍ

KRJ schvaluje předložený projekt kurzu Fonticulus Maděra.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: Optická většina

3. Rozpočet
Škebloň s Dášou letos podrobně prošli exporty z účetnictví kraje a čerpání rozpočtu v
minulých letech. Podle toho byl rozpočet upraven tak, aby dával větší smysl, většina
položek se opírá o to, jak dopadly konkrétní nákladové položky v loňském roce. Některé
kapitoly mají nulové plánované náklady, ale jsou tam, protože se počítá s jejich využitím v
dalších letech (např. sněm, skautský ples). Mezi malými akcemi přibyla akce Grand Chase,
ve které se chce část VT angažovat.
Proběhla diskuse k alokované částce na sběrný systém k dotacím. Panovala shoda, že je
vhodné investovat do snižování administrativní zátěže středisek. Dáša s Juanem na setkání
krajů a VRJ nadnesou, jaké kroky hodlá v této problematice podnikat ústředí, a případně,
zda to netrápí také ostatní kraje tak, že by byly ochotny na systému spolupracovat. Také
panoval názor, že je vhodné investovat více než 15 000 Kč, protože v IT se za takovou částku
nic nesežene a chceme, aby to bylo udělané pořádně. S tím souvisí, že bude potřeba
udělat dobrou analýzu toho, co od systému očekáváme a jaké jsou problémy ve stávajícím,
aby se neopakovaly. Stejně tak investované peníze mohou ušetřit to, co půjde na
zpracování.

USNESENÍ

KRJ schvaluje předložený rozpočet na rok 2023.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: 0 Zdržel se: 1

ÚKOL KE SPLNĚNÍ K DATU 16.4.2023

Dáša zjistí na setkání krajů s VRJ a náčelníky, zda hodlá ústředí vyvíjet nějakou iniciativu
ohledně systému na dotace a kdy. Také zjistí, zda to trápí také ostatní kraje a byly by
ochotné se na něčem podílet.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

Dáša

4. Dotační vyhláška
Změna oproti minulé vyhlášce spočívá v aktualizovaných datech a v tom, že na akce je
tentokrát alokována fixní částka.
Doktor navrhl podnět k zamyšlení pro příště – vzhledem k tomu, že je Praha nejhorší v
republice ve vzdělávání, stálo by možná za to změnit váhu kritérií tak, aby to vedlo k
nápravě.

USNESENÍ

KRJ schvaluje předloženou vyhlášku k dotacím kraje Praha

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: Optická většina

5. Zimní přechod Brd
Bylo pěkné počasí, byl velký zájem o Brděnky, zábavné aktivity od Trilobitu (našívací
odznáčky za odměnu za soutěže, měly hodně dobrou odezvu a chtějí je i sběratelé),
chutné občerstvení od Athabasky a dokonce se hrála i Kikiho seznamovací hra na cestu.
Letos nás trápila doprava. Přestože bylo zažádáno o posilu, ta nezafungovala ze strany ČD
zcela bez chyb. Výsledkem bylo kromě návalu ve vozech i velké zpoždění vlaku. Rada se
shodla, že bude vhodné požádat v příštím roce o větší posílení, a to cca o 400 až 500 míst.
Cesta zpět už byla tradičně v pořádku, protože se dav rozdělil.
Cesta u louky byla hodně frekventovaná, tak by bylo dobré pro příští rok zařídit, aby tam
někdo stál a nepouštěl tam auta (navrhla to a chce se v tom angažovat i Jana Jirasová –
Prcek, která bydlí v Mníšku).
Termín příští rok záleží na tom, kdy bude sněm (Bobr zjistí, kdy by měl být) buď 20. nebo
27. ledna

6. Vyznamenání
Konkrétní návrhy jsou v příloze zápisu.

USNESENÍ

KRJ schvaluje návrhy na vyznamenání:
zatím tajné
KRJ doporučuje návrhy ke schválení:
zatím tajné

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: 0 Zdržel se: 1

7. Granty MHMP
Dáša se setkala s p. Čutou, povídali si o sporných položkách při vyúčtování táborů. Z
jednání vyplynulo, že pro tohle (běžící) období již nebudou uznávat věci, které jsou
zmíněné ve změně vyhlášení Grantů MHMP 2023. Preferují položky jako doprava,
pronájem louky, pronájem tábořiště, dřevo, stany, plachty, celty atd.
Seminář k vyúčtování grantů MHMP 2022 proběhne na začátku května. Termín semináře
bude včas zveřejněn..

8. Různé
● Kdo by chtěl jet na setkání krajů 12.–14. 4. 2023 (Nymburk, Tortuga), má Dáša s

Juanem jedno místo v autě, bez dalších podrobností. Je tam v plánu řešit novou
strategii a vlnu sněmů.

● Návštěvy okresů – chystá se Praha 3 (na Křížku) a Praha 8 (13. a 15. 2)
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● Ples – sešli se Dáša a Juan s Oldou Vlčkem, který poreferoval o tom, jak probíhala
příprava předchozích ročníků. Prý už nemá úplně motivaci to chystat, ale je
připraven novému týmu pomoct, předat know–how a zkušenosti. Uvítá, když to
bude pokračovat dál, pokud by někdo věděl o nějakém skvělém týmu/jedinci, který
by se toho chtěl ujmout, bylo by to fajn.

● MŠMT – vypadá to, že vše je odevzdané. Běžné dotace dopadly velmi dobře. To se už
nedá říct o mimořádných dotacích na energie, kde jednotlivá střediska odevzdávala
vyúčtování pozdě, hlavně ve finální písemné podobě. Velmi tím přidělala práci
zpracovatelům na ústředí. Je jasné, že to byl obecně těžký úkol, protože celá tato
kapitola vznikla hodně na poslední chvíli, přesto to nelze hodnotit zcela OK.
Juan nahlásil odhady dotací na „krajské akce“ na příští rok, prozatím na to nebyla
žádná odezva. V tuto chvíli je poptávka asi o polovinu větší než přidělená částka..

9. Kolečko okresů
KD – nic nového kromě sčítání fraktur po přechodu Brd
Praha 10 – Nic
Praha 9 – Bez zástupce
Praha 8 – Nic
Praha 6 – Schvalovali výjimky
Praha 5 – Navázali spolupráci s oddílem v Hlubočepích
Praha 4 – Připravují sz, Radim poslal pozvánku na seminář jak pracovat s psychickými
problémy ve skautu https://fb.me/e/2cGs6IpH3.
Praha 3 – Proběhla Praha plná strašidel, proběhlo nějaké vyhodnocení. Na ORJ budou řešit
registrace. Připravují okresní setkání, kde bude i základní kolo SZ, jedou na novou
základnu, která patří VŠCHT, tak uvidí jaké to bude.
Praha 2 – Připravují závody.
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